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                         P R O T O K Ó Ł    Nr XXXIX/14 
 
            z  Sesji  Sejmiku  Województwa  Podlaskiego 
 
                         z dnia 28 kwietnia 2014 r. 
 
 
 
 Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan 
Dyjuk. 
 
 W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 27 Radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 1 – Otwarcie sesji. 
 
 Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan Dyjuk powitał wszystkich 
zebranych i otworzył obrady XXXIX Sesji Sejmiku. 
 
 Sesja rozpoczęła się od spotkania Radnych z Jego Eminencją 
Najprzewielebniejszym Biskupem Chryzostomem, Metropolitą Dodony i 
Przewodniczącym Biura Turystyki Religijnej i Diaspory św. Synodu 
Kościoła Greckiego. 
 Metropolitę Chryzostoma, w imieniu Radnych powitał 
Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan Dyjuk. 
 Na pamiątkę wizyty, Pan Jarosław Dworzański – Marszałek 
Województwa wręczył Biskupowi Chryzostomowi płaskorzeźbę – odlew 
kopyta pierwszej samicy żubra Puszczy Białowieskiej. 
 
 Następnie Radni uhonorowali Pana Krzysztofa Radziszewskiego – 
wójta gminy Perlejewo, który zajął II miejsce w organizowanym przez 
TVP1 konkursie na wójta roku. 
 
 
Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 
 
 Do proponowanego porządku obrad wprowadzono następujące 
zmiany: 
 
- zdjęto z porządku punkt 15 – 23 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 
się (wniosek Pana M. Komorowskiego), 
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- na miejsce w/w punktu wprowadzono: Rozpatrzenie projektu 
stanowiska Sejmiku w sprawie podjęcia działań zmierzających do 
zapobieżenia rozprzestrzeniania się choroby Afrykańskiego Pomoru 
Świń (ASF) na terenie województwa podlaskiego – 25 głosów za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się (wniosek Pana M. Baszko). 
 
 Następnie Radni, w głosowaniu jawnym, przy 25 głosach za, 0 
przeciw i 0 wstrzymujących się przyjęli całość porządku obrad. 
 
 
Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Sejmiku. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag do w/w protokołu i w głosowaniu jawnym, 
przy 24 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się przyjęli go. 
 
 
Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie województwa na 2014 r. 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Łucja Jabłońska – Dyrektor 
Departamentu Finansów UMWP. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 18 głosach za, 0 przeciw i 5 wstrzymujących się podjęli 
 
                    U C H W A Ł Ę     Nr  XXXIX/469/14. 
 
Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Wysokie Mazowieckie oraz likwidacji dotychczasowej 
aglomeracji. 
 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Leszek Lulewicz – Dyrektor 
Departamentu Infrastruktury i Ochrony Środowiska UMWP. 
 
 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się podjęli 
 
                    U C H W A Ł Ę    Nr   XXXIX/470/14. 
 
Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Kard. 
Stefana Wyszyńskiego w Łomży. 
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 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska – Dyrektor 
Departamentu Zdrowia UMWP. 
 
 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 21 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się podjęli 
 
                     U C H W A Ł Ę     Nr  XXXIX/471/14. 
 
Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie nadania statutu Szpitalowi Wojewódzkiemu im. Dr L. 
Rydygiera w Suwałkach. 
 
 Projekt przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 21 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 
podjęli 
 
                    U C H W A Ł Ę      Nr  XXXIX/472/14. 
 
Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie nadania statutu SP Zespołowi Opieki Paliatywnej im. Jana 
Pawła II w Suwałkach. 
 
 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 24 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się 
podjęli 
 
                   U C H W A Ł Ę     Nr   XXXIX/473/14. 
 
Punkt 9 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej działającej przy Woj. 
Stacji Pogotowia Ratunkowego SP ZOZ w Łomży. 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Zajkowska. 
 
 Pan Jacek Piorunek zaproponował, aby w skład nowej rady weszli 
dotychczasowi jej członkowie, albowiem ich dotychczasowa praca nie 
wzbudza żadnych zastrzeżeń. Dodatkową 6  kandydaturą jest Pan 
Mirosław Korsan, stąd też konieczność wybrania przez Sejmik 5 
kandydatów. 
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 Pani Katarzyna Zajkowska odczytała listę kandydatów, po czym 
przystąpiono do głosowania jawnego, kolejno, nad każdą kandydaturą. 
 
 Poszczególni kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
 
- Pani Edyta Śledziewska – 15 głosów za, 
- Pan Wojciech Borzuchowski – 18 głosów za, 
- Pan Andrzej Duda – 26 głosów za, 
- Pan Stanisław Studencki – 15 głosów za, 
- Pan Krzysztof Kozicki – 17 głosów za, 
- Pan Mirosław Korsan – 14 głosów za. 
 
 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach za, 2 
przeciwnych i 3 wstrzymujących się Radni podjęli 
 
                     U C H W A Ł Ę     Nr   XXXIX/474/14. 
 
 
 
Punkt 10 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 
Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Podlaskiego. 
 
 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Jacek Piorunek. 
 
 Radni nie zgłaszali uwag do powyższego projektu i w głosowaniu 
jawnym, przy 24 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się podjęli 
 
                       U C H W A Ł Ę     Nr  XXXIX/475/14. 
 
 
Punkt 11 – Rozpatrzenie sprawozdania za rok 2013 z realizacji 
uchwały Sejmiku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania. 
 
 Sprawozdanie powyższe przedstawiła pokrótce Pani Anna Rakieć 
– Dyrektor Departamentu Mienia i Geodezji UMWP.  
 
 Radni zapoznali się z w/w sprawozdaniem i nie wnosili do niego 
uwag. 
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Punkt 12 – Informacja o działalności Samorządowych Kolegiów 
Odwoławczych w Białymstoku, Łomży i Suwałkach. 
 
 Radni zapoznali się z powyższymi informacjami i nie wnosili do 
nich uwag. 
 
 
Punkt 13 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu 
Województwa. 
 
W tej części obrad głos zabrał Pan Marek Komorowski, który zwrócił 
uwagę na zapisy dotyczące uchwały Zarządu w sprawie wyboru do 
realizacji projektu kluczowego „Modernizacja i przebudowa Bloku 
Operacyjnego Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach”. Pan M. 
Komorowski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie kwestii dotyczących: 
 
- od kiedy projekt Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach wszedł na listę 
projektów kluczowych? 
 
- jak wyglądała punktacja  wszystkich wniosków w działaniu 6.2? 
 
- co z wnioskiem dotyczącym Szpitala w Zambrowie, czy ma jakieś 
szanse wejścia na listę inwestycji, projektów kluczowych?” 
 
 
 
 
 
Punkt 14 – Informacja Zarządu o wykonaniu uchwał Sejmiku za IV 
kwartał 2013 r. 
 
 Pani Elżbieta Kaufman-Suszko zauważyła: „Przeglądając 
informację o wykonaniu uchwał Sejmiku zwróciłam uwagę na pozycję – 
dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych. Dotyczy to głównie 
jednostek ochrony zdrowia. Jest tam cała seria zmniejszeń o duże 
miliony. Dobrze byłoby, aby jakoś uzasadnić te zmniejszenia. Co roku 
zachłystujemy się, tworząc budżet – jak wielkie pieniądze przeznaczamy 
na ochronę zdrowia, a potem, w końcówce roku kolejno zdejmujemy te 
wydatki, a są to wydatki idące w duże miliony, dobrze byłoby opatrzyć to 
jakimś komentarzem, dlaczego tak się dzieje. Dotacja Szpitalowi im. J. 
Śniadeckiego, z ponad 2 mln do zera, Centrum Onkologii – z 3 mln do  1 
mln 800 zł, Łomża – 187 do zera, Choroszcz – prawie 500 tys. – do zera. 
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Co się stało? Czy plan był zbyt optymistyczny, czy też po drodze 
wydarzyły się jakieś okoliczności?” 
 
 Następnie Pan Bogdan Dyjuk przedstawił Panu Jarosławowi 
Dworzańskiemu zapytanie Pana Marka Komorowskiego, zgłoszone w 
poprzednim punkcie. 
 
 Pan Jarosław Dworzański poinformował: „Projekt modernizacji 
Szpitala w Suwałkach nie jest projektem nowym. Na początku miał być 
on realizowany ze środków pochodzących z budżetu województwa, 
niemniej jednak po perturbacjach z realizacją zamówienia na 
wyposażenie bloku operacyjnego w Szpitalu Wojewódzkim w 
Białymstoku, wycofaliśmy środki europejskie z tego projektu. Uwolnione 
środki wojewódzkie skierowane zostały gdzie indziej.” 
 
 Pan Marek Komorowski: „Czy to zadanie było już na liście 
programów kluczowych?” 
 
 Pan Jarosław Dworzański: „Skoro projekt został skierowany do 
sfinansowania ze środków europejskich, musiał on znaleźć się na liście 
projektów.” 
 
 Pan Marek Komorowski zwrócił się z prośbą o przedstawienie 
punktacji wszystkich wniosków. 
 
 Pan Jarosław Dworzański wyjaśnił: „Nie ma tworzonej listy 
rankingowej na liście projektów kluczowych, natomiast projekty, które 
trafiają na listę, są oceniane i muszą uzyskać minimum punktów.” 
 
 
 
 
Punkt 15 - Rozpatrzenie projektu stanowiska Sejmiku w sprawie 
podjęcia działań zmierzających do zapobieżenia rozprzestrzeniania 
się choroby Afrykańskiego Pomoru Świń (ASF) na terenie 
województwa podlaskiego. 
 
 
 Projekt stanowiska przedstawił Pan Mieczysław Baszko. 
 
 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 24 głosach za, braku 
przeciwnych i wstrzymujących się przyjęli je. 
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Punkt 16 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na 
poprzedniej sesji. 
 
 
 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie porządku obrad. 
 
Punkt 17 – Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
 W tej części obrad głos zabrali: 
 
 
 Pan Marek Olbryś: „Mam 2 pytania odnośnie działalności obiektu w 
Szelmencie. Zbliża się okres letni, chciałbym się dowiedzieć, czy ten 
park linowy i wodny wyciąg narciarski jest już zakończony, a jeżeli tak, to 
kiedy zostanie oddany do użytkowania?” 
 
 Pan Jacek Piorunek poinformował, iż wyciąg wodny jest inwestycją 
kontynuowaną. Jest już opracowany plan i harmonogram ogłaszania 
przetargu dotyczącego operowania tymi obiektami. 
 
 
  Pani Elżbieta Kaufman-Suszko: „W informacji o bieżącej 
pracy Zarządu jest mowa o przyznaniu kwoty 30 tys. na 
współorganizację spotkania okolicznościowego, połączonego z 
prezentacją produktów lokalnych na terenie ogrodu Pałacu 
Prezydenckiego w Warszawie w ramach obchodów Święta Narodowego 
3 Maja. Chciałabym zapytać, z kim my współorganizujemy to spotkanie, 
czy jest to pierwszy raz, czy robimy to cyklicznie? Poproszę o trochę 
więcej informacji na temat tej imprezy.” 
 
  Pan Jarosław Dworzański poinformował: „Współorganizujemy 
to z Panem Prezydentem RP – Panem Komorowskim, nie organizujemy 
tego cyklicznie.” 
 
  Pan Bogdan Dyjuk dodał, iż inne województwa również 
rokrocznie uczestniczą w tej organizacji. 
 
 
  Pan Marek Komorowski: „Proszę o udzielenie odpowiedzi na 
następujące pytania: 
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- od kiedy projekt Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach wszedł na listę 
projektów kluczowych? 
 
- proszę o podanie punktacji wszystkich wniosków w działaniu 6.2, 
 
- co z wnioskiem dotyczącym Szpitala w Zambrowie, czy ma jakieś 
szanse wejścia na listę inwestycji, projektów kluczowych? 
 
- w jakim trybie odbywają się wyjazdy Pana Marszałka po województwie 
w towarzystwie Wojewody, Pani Poseł Kudryckiej?” 
 
 Pan Jarosław Dworzański poinformował: „Projekt znalazł się na 
liście 2 tygodnie temu.  
Jeżeli chodzi  o moją działalność polityczną – jestem 
Wiceprzewodniczącym Regionu PO, przyjęliśmy pewien projekt i 
inicjatywę, którą realizujemy, robię to prywatnie,  swoim prywatnym 
samochodem, dlatego nie wiem skąd to pytanie. Służbowym 
samochodem byłem w Białowieży i w Łomży ponieważ sprawa dotyczyła 
wizyty Pani Wicepremier Bieńkowskiej.” 
 
 
  Pan Jan Chojnowski: „Zbliża się kolejna edycja Oktawy 
Kultur. Bardzo piękna impreza, bogata tematycznie i artystycznie. 
Ponawiam swoją prośbę – wniosek, aby Oktawa Kultur została 
wzbogacona o Dzień Polski, ze szczególnym akcentem rocznicy 
wybuchu Powstania Warszawskiego, ponieważ to się zbiega z datą 
wybuchu Powstania.” 
 
 
  Pan Łukasz Siekierko: „Zgłosili się do mnie mieszkańcy 
miejscowości Dąbrowa Cherubiny, położonej w powiecie 
wysokomazowieckim. Mają problem z rzeką, nazywają to rzeką, jednak 
wszystkie instytucje publiczne uznają to za ciek wodny. Problem tkwi w 
tym, że nikt nie przyznaje się do tego cieku, dlatego też proszę o 
zwrócenie uwagi, aby Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń 
Wodnych przyjrzał się tej kwestii, czy jest możliwość wpisania tego przez 
Ministerstwo do tzw. ewidencji wód. Wówczas można byłoby pozyskiwać 
środki na ten odcinek rzeki.” 
 
 
 
 
Punkt 18 – Informacja o działalności Przewodniczących Sejmiku. 
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 Pan Marek Komorowski zwrócił uwagę, iż praca Przewodniczących 
Sejmiku skupia się głównie na Białymstoku. Nie widać tej działalności na 
pozostałych terenach województwa. 
 
 Pan Bogdan Dyjuk wyjaśnił: „Każdy z Państwa Radnych, który 
zwracał się z pytaniem, czy może reprezentować Sejmik na spotkaniach 
lokalnych, zawsze otrzymywał zgodę. Nie mogę też przewidzieć, kto i 
gdzie Państwa zaprasza. Ostatnio był czas świąteczny, a poza tym 
trudno gdziekolwiek jeździć, jeżeli nie jesteśmy tam zaproszeni.” 
 
 Pan Jan Chojnowski zauważył: „Był czas, że otrzymywałem 
zaproszenia na sesje rad powiatów i starałem się bywać na tych sesjach. 
Uderzał mnie tam brak zainteresowania ze strony wójtów. Mówiłem tu na 
tym forum o pewnych wadach ustrojowych naszego systemu w zakresie 
samorządności.”  
 
 
 
Punkt 19 – Wolne wnioski, informacje. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
 
 Pan Jan Chojnowski poinformował o otwartej w Ratuszu wystawie 
prac Prof. Henryka Chylińskiego. Wyraził również podziękowania Panu 
Marszałkowi Jackowi Piorunkowi za podjęcie tej inicjatywy. 
 
 Pan Jacek Piorunek podkreślił, iż była to inicjatywa Pana 
Przewodniczącego, natomiast samorządowe jednostki kultury zawsze są 
otwarte na inicjatywy Radnych. 
 
 Pan Marek Komorowski stwierdził: „Proszę Zarząd i Pana 
Marszałka o przygotowanie informacji dotyczącej sytuacji Szkoły 
Policealnej Nr 2 Pracowników Medycznych i Społecznych w 
Białymstoku. Otrzymaliśmy sygnały, że dzieją się tam nieprawidłowości.” 
 
 Pan Tadeusz Wojtkowski nawiązał do wypowiedzi Pana J. 
Chojnowskiego dotyczącej zainteresowania wójtów i burmistrzów  i 
podkreślił, iż obecnie na Sali obrad znajduje się Burmistrz Ciechanowca, 
którego często widuje na sesjach Sejmiku. 
 
 Pan Jacek Piorunek podkreślił: „Chciałbym podkreślić, że wszelkie 
pisma, które wpływają i mają charakter donosów na dyrektora Szkoły 
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Policealnej nr 2 nigdy nie są podpisane, pomimo to zawsze staramy się 
sprawdzać i ewentualnie interweniować. Chciałbym prosić – nie róbmy 
larum na sesjach , czy komisjach z powodu zwykłych , chamskich 
donosów.” 
 
 Pan Jarosław Dworzański dodał: „Adresatem tego typu informacji 
winny być organa ścigania, albo prokurator, a nie kluby Radnych. Inaczej 
ma to posmak sensacji”. 
 
 Pan Bogdan Dyjuk przypomniał Radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych – do dnia 30 kwietnia br. 
 
 
 
Punkt 20 – Zamknięcie obrad. 
 
 
 Przewodniczący Sejmiku – Pan Bogdan Dyjuk stwierdził, iż 
porządek obrad został wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie 
i zamknął obrady XXXIX Sesji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 
 
 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
 

Nella Kamińska       Bogdan Dyjuk 
 
 
 
 
 


